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Zápis č. 1/2023 

z veřejného zasedání zastupitelstva obce Lhotky  

konaného dne 20. 01. 2023 v zasedací místnosti OÚ Lhotky od 18.00 hodin 

přítomni: Mudrochová (starostka), Trčálková (místostarostka), Brodská, Brodský, Hlaváč, Homolka,  

PaedDr. Vávrová (účetní) 

 

 

omluveni: Janča 

 

Hosté: občané obce Lhotky 

 

 

 

Program: 1.  Zahájení zasedání zastupitelstva a určení zapisovatele a ověřovatele zápisu 

   2.  Rozpočet 2023-2025 

   3.  Plánované opravy (cesty Lhotky, Řehnice) 

                             4. Návrhy dopravního označení (značení rychlosti, v zimě se cesta neudržuje, 5t atd.) 

                             5. Odpady (poplatky, kontejnery atd.) 

                             6. Úpravy hřiště (antuka) a okolí 

                             7. Plány (konzum, výměna vybavení obecního úřadu) 

                             8. Schválení smluv DPP Placerová, DPP Janča 

                             9. Diskuse a další body k projednání  

                            10. Závěr 

 

 

 

1. Zahájení provedla paní starostka Lucie Mudrochová, poděkovala všem přítomným za účast s tím, 

že bylo zasedání zastupitelstva svoláno v souladu s příslušným ustanovením zákona o obcích.  

Konstatovala, že je přítomno 6 členů zastupitelstva obce a tudíž je dnešní zasedání 

usnášeníschopné.  

 

 

Návrh usnesení:  

        Zastupitelstvo obce schvaluje program zasedání:  

        Výsledek hlasování: Pro - 6, Proti - 0, Zdržel se – 0 

        Usnesení bylo schváleno.  

 

 

 

 

Zapisovatelkou určilo ZO E. Trčálkovou a ověřovateli zápisu pana T. Hlaváče a pana J. Homolku. 
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       Návrh usnesení:  

       Zastupitelstvo obce schvaluje zapisovatelku a ověřovatele zápisu:  

       Výsledek hlasování: Pro - 6, Proti - 0, Zdržel se – 0 

       Usnesení bylo schváleno.  

 

 

 

2.    Paní účetní obce Lhotky Dana Vávrová přednesla navržený a schválený rozpočet obce na rok 

2023-2025. Uvedla, že veškeré podklady jsou k nahlédnutí na obecním úřadě. Paní Mudrochová 

informovala občany o nástupu nové účetní paní Placerové za paní Vávrovou.  

 

 

       Občané obce neměli připomínek ani otázek. 

 

 

 

 

3.   Paní starostka informovala občany o plánovaných opravách cest na Lhotkách a na Řehnicích  

      (využití recyklátů na cestu v Řehnicicíh a pravidelných opravách na Černý Áleji.  

 

       

       Paní Naďa Kloučková měla připomínku ke stavu silnice před jejich domem. Požadavek na 

provedení asfaltové silnice. 

       Pan Vávra Michal upozorňoval na to, že by se měli vybrat/vykopat příkopy po stranách cesty na 

Černé Áleji, aby nedocházelo k tomu, že když prší, aby se voda nevalila po cestě.  

 

 

 

 

4.    Paní starostka přednesla návrhy na dopravní označení obce, značení rychlosti, označení hlavní 

silnice. Nyní se shromažďují nutné informace o realizaci ve spolupráci firmy Jaznak.   

 

       Občané obce neměli připomínek ani otázek 

        

 

 

5.    Paní starostka shrnula informace o poplatcích za odpady, informace ohledně nových kontejnerů 

na plech (umístění a řádné třídění odpadu). Popřípadě, zajištění dalšího kontejneru na plast.  

 

       Občané obce neměli připomínek ani otázek 

 

 

 

 

6.    Starostka informovala občany o úpravách hřiště (antuka a okolí dětského hřiště). Pokud možno 

řešení přes dotační program. Nyní je v jednání, plánovaná schůzka s příslušnými institucemi.  
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       Občané obce neměli připomínek ani otázek 

 

 

 

7.    Starostka informovala o plánech s revitalizací obecního úřadu – výměna vybavení, výmalba, 

drobné úpravy. 

                                                                                                               

       Občané obce neměli připomínek ani otázek 

 

 

8.   Zastupitelstvo obce schválilo dohodu o provedení práce pro paní Placerovou (účetní) a pro pana      

       Janču (správce obecního domu). 

 

       Návrh usnesení:  

       Zastupitelstvo obce schvaluje DPP pro pí Placerovou a pana Janču:  

       Výsledek hlasování: Pro - 6, Proti - 0, Zdržel se – 0 

       Usnesení bylo schváleno.  

 

 

9.   Diskuse  

       Občané obce Lhotky si zakládají na využívání rozhlasu (informovanost, gratulace při významných     

       jubilejních událostech, při úmrtí). ZO informovalo občany o revitalizaci webových stránek obce     

       Lhotky a tím i intenzivnější informovanost občanů skrze sms zpráv. 

 

       Návrh, co s místním obecním konzumem – bylo navržena výstavba startovacích bytů 

 

      ZO Informovalo občany ohledně celorepublikové akce „ukliďme Česko“  

 

       

 

7.   Závěr   

 

       Program jednání byl projednán a starostka v 20:40 hod ukončila veřejné zasedání zastupitelstva 

obce. 

 

 

Zapisovatelka a ověřovatelé zaznamenali podstatné připomínky, podněty či návrhy týkající se obce.  

 

 

 

Zapsala:          E. Trčálková…………………………………… 

 

Ověřovatelé:  T. Hlaváč……………………………… 

 

            J. Homolka……………………………………… 

 

Starostka:         L.Mudrochová……………………………… 


